
Riera admet que li agradaria anar a Interior

El segon tinent d'alcalde de Lloret de Mar, Ignasi Riera, admet que li agradaria

treballar amb Xavier Crespo a la Secretaria de Seguretat, per� va assegurar ahir

que ning� no li ha demanat res. Riera va agrair les paraules de Crespo quan va

donar a entendre que compta amb ell per al seu futur c�rrec a Interior. ÒSi es

tract�s d'un projecte engrescador �s evident que s� que m'agradaria continuar-hi

treballantÓ, va manifestar. Malgrat tot, Riera va recalcar que est� a disposici� de

CiU, i en aquest sentit d�na ple suport a la candidatura de Rom� Codina, tot i que

el fet d'encap�alar una llista tamb� li hauria agradat.
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